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1. Velkomst 

Lis bød velkommen. 

 

2. Referat fra sidste møde.  

Per J havde udbedt sig rettelse til referat inden udsendelse, 

  

      3.  Postgennemgang/orientering 

Der er kommet forslag til dato for  afdelingsmøde ( 14/5) og fastsat dato for budgetmøde (28/3). 

 

4. Indkomne klager/forslag. 

Der er  tilskrevet  6 lejemål fra Domea. Der er en forklaring og mod-klage ang en klage over 

katte i haven – Dyreudvalget kontakter begge parter.  

 

Der klages over,  at der fra kontorets side altid siges at der ikke er penge til at udføre opgaver, 

Bestyrelsen skal iflg. Beboermødet følge op på at vedtagne opgaver bliver udført, evt via kto. 

115.   

Samtidig er det utilfredsstillende at røgalarmerne stadig mangler flere steder.  

 

Det pointeres endnu engang at legepladser er godkendt af Legepladsinspektør og at denne har 

meddelt Næstved Kommune at lejepladserne er fundet i orden.  

Der hersker tvivl om postkassernes placering i forhold til Post Danmarks forskrifter. PE påpeger 

at det er ejendomskontoret der får besked hvis de sidder forkert.  PE kontakter post Danmark for 

at få sagen afklaret. 

 

 

 

 



5. LandsbyggeFonden/renovering  

Der hersker tvivl om hvem der egentlig står for sagen med landsbyggeFonden (LBF)  

Afdelingsbestyrelse eller Domea. Beboerne skal være med til at bestemme hvilke forbedringer 

der skal udføres, men der har ikke været afholdt noget beboermøde der har omhandlet LBF og 

hvor meget det vil belaste de enkelte lejemål økonomisk.  

 

 

6. Økonomi i 3401/konto 

Behandlet under punkt 4. 

 

7.   Opfølgning på tidligere opgaver. 
De planlagte opgaver man har udskudt til foråret er nu startet op.  

 

 

8.   Nyt fra Poul Erik 

Arbejdet med røgalarmerne er speedet op – der er lidt problemer med at komme ind  

hos folk fra morgenstunden.  

Der bliver fældet et træ 14/3.  

Den blå maskine forsøges afhændet og farmer trucken skiftes ud.  

Dagrenovationen er blevet meget dyrere, så PE arbejder på em løsning med at skifte  

nogle containere ud med en anden størrelse.   

 

9. Nyt fra udvalg. 

Bankospillet kører fint – stille og roligt.  

Det må være muligt at skrabe penge sammen til borde/bænkesæt – der er ikke brugt penge 

hverken til juletræ eller fastelavnsfest.  

Der er lavet en ny blanket til ansøgning om husdyr. Der er en forespørgsel om påskemarked i nr 

14 -  Det bliver mod betaling af lokalet iflg en enstemmig bestyrelse,  

 

 

10.Evt.  

Per L havde en fin plan over bebyggelse til at sætte i ophængsskabene.  – Nu i farver…  

  

 

  

  

 

 

 

 

 

       

 


